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Proces – verbal 
încheiat azi 29.01.2021  cu ocazia şedinţei ordinare  

a  Consiliului  local  Icoana 
 
 

 La şedinţă participă un numar de 11 consilieri locali. In sala de sedinte se afla si d-ul 
auditor Paun Tudor . 
 D-ul secretar general Nicolaita Viorel da citire procesului verbal al sedintei anterioare. 
Supus la vot procesul-verbal al sedintei anterioare se aproba cu unanimitate de voturi . 

 D-ul presedinte de sedinta Miu Florea citeste ordinea de zi : 
              1 . Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea retelei scolare in baza avizului conform 
emis de I.S.J. OLT . 
            2.  Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea indicatorilor tehnico-economici 
actualizati/revizuiti ai obiectivului de  investitii  Infiintare  distributie gaze naturale in Comuna 

Icoana, judetul Olt . 

          3.  Prezentarea  Deciziei  Camerei  de Conturi  Olt . 
          4 . Întrebări, interpelări, petiţii . 

Supusa la vot, ordinea de zi  se aproba in unanimitate .  
D-ul presedinte de sedinta  Miu Florea da citire punctului 1 de pe ordinea de zi : 

              1 . Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea retelei scolare in baza avizului conform 
emis de I.S.J. OLT 
 D-na primar – am aprobat propunerea de retea scolara catre I.S.J. Olt, am primit avizul 
conform si acum aprobam finalul, cu avizul conform al I.S.J. Olt . 
           D-ul presedinte de sedinta supune la vot  pct. 1 de pe ordinea de zi  si se aproba cu 
unanimitate de voturi, astfel fiind adoptata hotararea nr. 1 . 
  D-ul presedinte de sedinta Miu Florea da citire punctului 2 de pe ordinea de zi : 
            2.  Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea indicatorilor tehnico-economici 
actualizati/revizuiti ai obiectivului de  investitii  Infiintare  distributie gaze naturale in Comuna 

Icoana, judetul Olt . 

 D-na primar – este o revizuire a lungimii de retea 
- Noi ne gandeam la dublare si pe anumite ulite, ne-a dat jos aceasta dublare si bransarile 
- A murit proiectantul de COVID, firma insa ramane aceeasi 
- Pe strada principala ramane si pe o parte si pe cealalta reteaua  
- Sa nu se mai faca subtraversari pe ulite . 
D-ul Popescu Constantin – nu s-ar putea face in Ursoaia reteaua de gaze inainte de asfaltare, 

sa nu se mai sparga asfaltul ? 
D-na primar – vedem care se aproba mai repede dintre proiectul cu asfaltarea si cel cu 

gazele. 
D-ul Tudor Nicusor – in Icoana este deja asfaltat, se va sparge probabil asfaltul. 
D-ul Miu Florea – 28455 ml este lungimea totala ? 
D-na primar – da, strada principala pe o parte si alta, pe strazile secundare doar pe o parte. 
D-ul Miu Valentin – sa inteleg ca n-a fost afectata nicio strada, proiectul s-a facut obiectiv . 
D-na primar – da . D-na primar explica traseul conductei de gaze de la intrarea in comuna 

pana la iesirea din comuna . 
D-ul Perieteanu Gheorghe – nedublarea insumeaza doar 6 km vad, pe strazile secundare . 
D-na primar – asa este in SF, asa aprobam . 

           D-ul presedinte de sedinta supune la vot  pct. 2 de pe ordinea de zi  si se aproba cu 
unanimitate de voturi, astfel fiind adoptata hotararea nr. 2 . 
 D-na primar spune ca d-nii consilieri au in materiale organigrama si statul de functii 
cerute spre informare la sedinta anterioara . 
 D-ul presedinte de sedinta Miu Florea citeste punctul 3 de pe ordinea de zi : 
          3.  Prezentarea  Deciziei  Camerei  de Conturi  Olt . 
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 D-ul auditor Paun Tudor  spune ca sunt doua decizii . 
D-ul Paun Tudor citeste raportul privind ducerea la indeplinire a masurilor de la 

verificarea anterioara din 2016 (Decizia nr. 72/18.12.2017) . 
 D-na primar – in 2017 au fost abaterile gasite si trebuiau rezolvate pana in 2020 la 
urmatorul control . 
 D-ul Paun Tudor citeste Decizia nr. 64/2020 a Camerei de Conturi Olt . 

D-ul  Paun Tudor – 2000 lei s-au recuperat din sumele care trebuiau recuperate 
- S-a emis dispozitia nr. 7/22.01.2021 privind ducerea la indeplinire a masurilor stabilite 

in urma actiunii de verificare cu tema Audit financiar al contului de executie incheiat pe 

anul 2019 efectuata de  Camera de Conturi Olt 
- Da citire dispozitiei nr. 7/22.01.2021 
- S-a gresit, se corecteaza, sa fie bine . 

D-na primar – am avut de invatat din greselile altora 
- Amenzile sunt din 2008 . 

D-ul auditor Paun Tudor – amenzile prescrise se imputa 
- Au fost primite de la AFP cu termen de prescriere in anul in care s-au primit, 2008-

2015, persoane necunoscute, decedate, care nu locuiau aici 
- Am zis sa fie cele ce se prescriu intr-o evidenta separata, care sa fie urmarita 
- S-a dat si un HCL cu evidenta extrabilantiera 
- Datorita programului, informaticienilor, s-a pierdut pe undeva, nu se preia automat, 

aceste amenzi se vor plati, asta inseamna informatizarea . 
 D-ul presedinte de sedinta Miu Florea citeste punctul 4 de pe ordinea de zi : 
        4 . Întrebări, interpelări, petiţii . 
 D-ul Veisa Alexe – sa schimbam steagurile de la primarie 
 D-na primar – le avem luate 
 D-ul Veisa Alexe – sa bagam undeva tomberoanele de langa primarie, se vad urat 
 D-na primar – sunt de la C.J. Olt pentru proiectul cu deseurile, s-a scos din nou la 
licitatie acest proiect . 
 D-ul Veisa Alexe – sa facem un pic de ordine unde s-a demolat magazia de langa 
primarie . 
 D-na primar – d-ul Perieteanu Gheorghe trebuie sa aduca terenul la forma initiala, va 
veni executorul sa faca fotografii pentru a lua masuri . 
 D-ul Miu Valentin – in Ursoaia trebuie bagat grederul . 
 D-na primar – sa se dezghete drumul . 

D-ul Perieteanu Gheorghe – cu Savulet Ion din Ursoaia ce s-a facut ? 
D-na primar – n-a adus acte pentru angajare asistent personal . 
D-na primar – d-na Mandache Maria, stiti unii dintre voi ca a solicitat sa fie asistent 

personal la tatal ei, am facut tot posibilul s-o ajutam 
- A tot cerut marire salariu, concediu odihna, vouchere, a facut scris la Avocatul 

poporului 
- Vrea marire de salariu, insa trebuie sa fie o evaluare a D.S.P. Olt, sa vada daca isi 

respecta toate obligatiile, daca lucreaza 8 ore 
- O sa vina D.S.P., o sa i se faca program, daca vrea corectitudine, o sa asiguram aceasta 

corectitudine   
Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal . 
 
 
                 Preşedinte ,              Întocmit , 

     Miu Florea                             Secretar general    
                                                                                             Nicolăiţă  Viorel 


